


Vážení čtenáři,
milé čtenářky,
před dvaceti lety 

poprvé zazářila hvězda Večerníku. 
A  protože jsme pro vás pracovali 
dnem i  nocí, volno nevolno, svát-
ky nesvátky po celá dvě desetiletí, 
stali jsme se postupně nejčtenějším 
regionálním periodikem na Pros-
tějovsku. Večerník je totiž vždycky 
u toho, co se právě děje, zjišťujeme 
i to, co se dít bude. A proto je také 
nejzajímavější, ať už přinášíme zprá-
vy radostné i ty nešťastné, úspěšné 
i  méně úspěšné, krásné i  tragické. 
Od května roku 1997 si prostě ne-
umíme představit, že by Večerník 
nebyl součástí nejen našich životů. 
Jako si třeba neumí už nikdo ani 
představit, že ještě někdy byla doba 
bez mobilu či bez internetu.
Ale dost superlativ, samochvála prý 
smrdí. Jenže pokud se člověk ocitá 
na prahu něčeho, co končí, musí se 
ohlédnout. A  my můžeme s  potě-
šením konstatovat, že v uplynulých 
dvanácti měsících jsme opět hýbali 
mediální scénou. A to je to, co se od 
novin čeká, ne?
Ať tak či onak. Právě se vám dostalo do 
rukou poslední vydání Večerníku v le-
tošním roce. To kromě vánočního ser-
visu obsahuje i silvestrovský přídavek, 
který tak přichází na scénu trochu dří-
ve než obvykle. O to lépe a poctivěji se 
ale můžete na naše každoroční vtípky 
a posměšky naladit. Bez nich by totiž 
nebyl Silvestr silvestrem, nemyslíte...?
Tento speciál je osmnáctou přílohou 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, 
čímž jsme sice nepřekonali loňský 
rekord, ale i tak se potvrdilo, že pří-
davky zdarma byly také letos vaším 
oblíbeným a  vyhledávaným artik-
lem. Věříme, že v příštím roce tomu 
tak bude i nadále. 
Jako tradičně bych chtěl u příležitos-
ti konce roku poděkovat za trvalou 
celoroční přízeň i  podporu všem 
čtenářům tištěného vydání, našim 
internetovým a  facebookovým 
fanouškům. Bez všech výše jmeno-
vaných bychom vám nemohli při-
nášet aktuální a v mnoha případech 
i exkluzivní zprávy z celého Prostě-
jovska. Velké poděkování míří také 
k obchodním partnerům, bez jejich 
přízně bychom prostě nemohli být 
tím, čím jsme. 
Věřím, že i v roce 2018 s plným na-
sazením, vervou a pevným zdravím 
uskutečníme naše společné i osobní 
cíle. A jestliže si nás pro příští rok před-
platíte, budeme nesmírně potěšeni. 
Už teď pro vás chystáme první spe-
ciál nového letopočtu. A jedeme dál!
 Přeji vám za všechny členy 
redakce z celého srdce splnění va-
šich přání a vše dobré v roce 2018.
 Petr Kozák
 šéfredaktor Večerníku

�������	
���

Speciální příloha „SILVESTR 2017“. 
Vydává: Haná Press s.r.o.. Tiskne: Mafra a.s., Pavelkova 7, Olomouc. Šéfredaktor a obsahová příprava: Petr Kozák. Redakční texty: Michal 
Kadlec, Martin Zaoral, Tomáš Kaláb, Martin Mokroš, Marek Sonnevend, Jiří Možný. Foto: Michal Kadlec, Josef Popelka, Martin Zaoral, archív 
PV Večerníku, internet. Vedoucí obchodního oddělení: Věra Černá. Obchodní oddělení: Hedvika Drmolová, 
Eva Vranešicová. Grafická sazba, zlom, úprava: Milan Fojt, Josef Popelka, Jaromír Novosad.
SAMOSTATNĚ NEPRODEJNÉ, vychází jako součást PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku v pondělí 18. prosince 2017.

2 bez nás to nejde

rubriky

���������	
����

Účast na striptýzu. Poslední jednání 
rady města bylo veřejnosti neprodyš-
ně uzavřeno. Konšelé v rámci oslav 
požívali alkohol horem dolem, navíc 
si zařídili kulturní program v podobě 
striptýzu sličné slečny. Jediný, kdo byl 
pozván, byla Agentura Hóser. A stálo 
to za to!
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Rondely se zruší! Nepochopitelné 
se jeví rozhodnutí Olomouckého 
kraje, který hodlá zrušit všechny ron-
dely v  Prostějově a  tyto křižovatky 
znovu narovnat do původní podoby. 
Důvod? Prostějovanům se prý příliš 
točila hlava při řízení vozidla...
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1 000 000
Pozor, rovný milion korun hodlá 
od Nového roku vyplatit magistrát 
každé ženě, která na svět přivede 
tři a více dětí! Primátorka tuto pré-
mii vyhlásila ve snaze zvýšit počet 
obyvatel Prostějova na sto tisíc. Dá 
se tedy očekávat práce i pro chlapy. 
Neupejpejte se, množte se!
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Rekordman v  počtu snězených 
polévek za hodinu je skutečně 
excelentní. Prostějovan Ferda 
Mlaskavý dokázal v  celostátní 
soutěži spořádat sedmapadesát 
porcí polévek! 
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„NEJENOM BEZ 
PISÁLKŮ, ALE 

EXTRALIGU HCEME 
HRÁT I BEZ IVÁKŮ!“
Boss prvoligových „hokejek“ 

Jarouš Tuňák míní na jaře 
příštího roku vybojovat

extraligu. Nechce ovšem, 
aby mu nějaký čumil

čuměl pod ruky.

Žít není jen tak, žít se musí umět 

stejně, jako se musí umět kres-

lit, psát, stavět domy, přemýš-

let, léčit či učit. Kdo umí, umí, 

kdo neumí, čumí. A obvykle u 

toho nadává. Kdo má však oči 

otevřené, zjistí, že se neustále 

potvrzuje to, co říkala už máma 

Forresta Gumpa: zázraky se dějí 

každý den. Budou se nepochyb-

ně dít i v roce 2018. Jaký bude, 

to bude hodně záležet i na nás 

samotných. Určitě to však bude 

jízda! Jízda podobná té, když si 

vyrazíte na kole či na koloběžce: 

bude-li to pro vás těžké, pak bu-

dete stoupat vzhůru, bude-li to 

naopak pohodlné, pak pojedete 

z kopce...  

VEÈERNÍKU
SILVESTROVSKÉ
FOTO

ROK 2018 
BUDE JÍZDA! 
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„DÍKY VŠEM. 
A JEDEME

DÁL!“

Konečně! Právě včil se všem 

čtenářům Večerníku dostává do 

rukou speciální silvestrovská 

příloha, v  níž redaktoři mohli 

sepsat reportáže a články tak, 

jak jim houseří zobák narostl. Světlo světa tak spatřuje 

jedinečná příloha zcela a  výhradně bez cenzury, 

dočtete se v ní naprostou pravdu o komkoliv, ale po-

zor! Jak zpívá skupina Kabát, pravda je mnohdy fle-

katá jak dalmatin a černobílá... Nevěřte tedy prosím 

všemu, co jsme nyní nakvákali na radní, zastupitele, 

sportovce či umělce. A pokud exkluzivní reportáže 

vezmete opravdu za bernou minci a hodláte kontak-

tovat orgány činné v trestním řízení, obracíme se na 

vás s jednou obrovskou prosbou: žalujte nás prosím 

až v lednu, chceme si totiž stejně jako vy užít v klidu 

a pohodě jak vánoční svátky, tak silvestrovské oslavy 

a příchod nového roku.

Ale jinak se raději smějte a spekulujte, zda na každém 

šprochu není pravdy trochu...

 Za kolektiv Agentury Hóser Majkl Tkadlena
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SILVESTROVSKÝ PROGRAM TV
HÓSER SPORT neděle

31. prosince 2017
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Pouze jedna jediná věc se za všechna ta 
uplynulá léta vůbec nezměnila. Jaká? 
Na lavičce prostějovských volejbalis-
tek dál úřaduje coby hlavní lodivod 
Miroslav Čadík a Hanačky pod jeho 
vedením neustále vítězí.
Když žijící legenda VK odcházela 
v  roce 2016 do trenérského dů-
chodu, asi nikdo netušil, co přinese 
vrtkavá budoucnost. Koncem zimy 
2017 byl vyhlášený odborník povo-
lán zpět na předtím opuštěné místo, 
aby pozvedl trápící se družstvo, které 
bez něho hrálo jako tělo bez duše.

Povedlo se, mise byla 
splněna ziskem devátého 
mistrovského primátu za 
sebou. „Získal jsem novou 
energii, takže dám ještě 
jednu sezónu, aby těch titu-
lů bylo deset v řadě. Pak už 
trénování definitivně pověsím na hře-
bík, nebo spíš na kůl,“ prohlásil čipera 
čerstvě důchodového věku.
Co řekl, to splnil a na jaře 2018 sla-
vil se svými svěřenkyněmi slíbené 
jubilejní zlato. Končit se mu však 
najednou vůbec nechtělo! „Úspěch 

mě nabil spoustou dalšího 
elánu, který potřebuji někde 
uplatnit. Tudíž přidám ještě 
jeden ročník, a  potom už 
opravdu šlus,“ povídal Čadík 

do nastavených mikrofo-
nů/diktafonů.

Tahle scéna se ná-
sledně opakovala 

s  železnou pravi-
delností stále do-
kola po přibližně 
365 dnech. Pro-

stějov dominuje 
volejbalové extralize 

žen, Mira má vše pevně pod palcem 
a odchod na vejminek tvrdošíjně od-
kládá. Proč také, když porážka téměř 
vůbec nepatří do jeho slovníku 
a hráčské ovečky poslouchají na slovo 
až tak, že stabilně předvádějí excelent-
ní výkony?

Léta tímto způsobem neúpros-
ně běžela a  dostáváme se na 
sklonek právě uzavřené sezóny 
2040/2041. Včera Miroslav Čadík 
oslavil osmaosmdesáté narozeni-
ny tím, že v pátém utkání finálové 
série hrané na pět výher porazil 
jeho mančaft trvale největšího 
rivala z Olomouce 6:0 na sety po 
sadách 10:2, 10:1, 10:4, 10:5, 10:3 
a 10:0. Prostě tradiční debakl ha-
náckého soka znamenající magic-
ký třiatřicátý titul pro vékáčko bez 
jediného přerušení!
Sám volejbalový guru přitom doplnil 
na osobní konto kulatou titulovou 
čtyřicítku, čímž opět překonal své 
vlastní maximum zapsané do virtu-
ální Guinnessovy knihy rekordů. Co 
na tom, že mimo palubovku je už na-
prosto senilní? Že ho na každý zápas 
musí přivézt magnetické křeslo? Že 

má v těle víc implantátů než původ-
ních tělních orgánů? A že v běžném 
životě se ani na chvíli neobejde bez 
asistence osobního robota?
Jakmile se MČ ocitne na place, 
pokaždé se z  něho energetickým 
zázrakem stane trenérský švihák 
schopný dotlačit plejerky silou obří 
osobnosti k  naprosto maximálním 
výkonům. Navždy věrný parťák Lu-
bomír Petráš se již dávno smířil s rolí 
věčného asistenta. A klubové vedení 
- mimochodem za Čadíkovy éry už 
pětkrát změněné - nemá ani letos 
pražádný důvod ke střídání v  čele 
realizačního týmu.
S králem Miroslavem na věčné časy 
a nikdy jinak!

Píše se rok 2041. Lidstvo zdárně vyřešilo energetickou 

krizi i teroristické hrozby, ulicemi a volným prostorem 

se místo automobilů čile prohánějí elektrovznášedla, trh 

každý měsíc zaplavují nové vlny ultramoderních neu-

romobilů, zábavní svět ovládá hyperreality show 

Vyhraj, nebo zemři. Prostě je všechno jinak...

NESMRTELNÝ KOUČ aneb Čadíkův čtyřicátý titul!

ZÁZNAM Z MYŠLENKOVÉ
KRONIKY ODDÍLU VK ČADA 
PROSTĚJOV, 9. KVĚTNA 2041
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Pjotr Kozinka: �������	�
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pro Agenturu Hóser 

Majkl 
TKADLENA

EXKLUZIVNÍ
ROZHOVOR

�� Na úvod stejná otázka jako vloni 
paní Vostré. Jak se aktuálně máte? 
„Po tom je vám prd, vy sešívko sešívaná!“
�� Tak to bychom měli. Teď mi po-
vězte, jak hodnotíte uplynulý rok 
Prostějovského Nočníku...
„Velice kladně. Koho jsme chtěli po-
mluvit, toho jsme pomluvili. Spoustu 
kauz jsme bohužel nedotáhli do kon-
ce, protože redaktoři jsou líní jako vši.“ 
�� S jakou kauzou chcete vyruko-
vat v  prvním čísle Nočníku v  roce 
2018? 
„V první řadě budeme informovat ve-
řejnost o rozhodnutí společnosti Tan-
telan o okamžitém uzavření kulturáku, 
kina Metro a  také zimního stadionu. 

Dále o  přestupu bývalého primáto-
ra Nakaseseděla z  ČSSD k  Pirátům 
a  rovněž hned v  prvním čísle přine-
seme exkluzivní informace o  tom, že 
mladý aktivista Morava emigroval do 
Absurdistánu.“
�� To jsou pecky! A zvládnou to re-
daktoři, ty líné vši? 
„Po pracovní stránce je zvládnu. Mrzí 
mě však, že jsem dodnes naučil fandit 
Spartě pouze jednoho člena redakce. 
Je to navíc jen externista, takže mým 
nejkrásnějším dnem je sobota, kdy 
nám chodí pomáhat. Vždy mi přiveze 
něco ze sparťanského fan-shopu, kde 
už naučil nakupovat i svoji manžel-
ku. Je to prostě už sparťan tě-
lem i  duším. Ti ostatní 
ale odolávají.“
�� ... se nedi-
vím! 
„Říkal jste 
něco?“

�� Že Spartě může fandit jenom 
sebevrah...
„Máte mínus pět set na výplatě! A od 
tohoto dne už nepřijmu do pracovní-
ho poměru žádného Slávistu.“

�� Je však známo, že v redakci Noč-
níku máte i  fanoušky jiných klubů. 
To strpíte? 
„Klidně strpím sporťáka Nemožného, 
který fandí Liberci. Krkem mi ale leze 
i  grafik Milda Fujt, což je Baníkovec. 
Půjde do dolů, chachar jeden. Strhnu 
ho!“

�� Poprvé během tohoto rozhovoru 
s Vámi souhlasím, pane šéfredaktore.
„Nikdo se vás o to neprosil, slávistický 
Luftmajkle! Ať vám ten Eden neroz-
krad jako aerolinky.“ (smích) 

�� Mám taky na jazyku peprnou 
nadávku směrem k vašim „rudým“, 
ale velkoryse ji přejdu. Vraťme se 
k  Nočníku, jak vidíte budoucnost 
tohoto nejčtenějšího periodika? 
„Vidím ji právě rudě!“
�� Tak počkejte, já myslel po zpra-
vodajské stránce...
„Budoucnost bude skvělá, to ať si naši 
čtenáři zapíšou za uši! Máme v rukávech 
stovky, ba i tisíce plánů na skvělé články. 

A nejenom to. V blížících se komunál-
ních volbách budeme také kandido-

vat do prostějovského zastupitel-
stva jako hnutí Mluvme a  pišme 

pravdu! Je toho hodně, co chce-
me příští rok realizovat, takže 

nezbývá než přát si 
hodně štěstí.“ 

�� A co si přejete vy osobně? 
„Spartu jako vítěze Ligy mistrů!“
�� Jste velmi vtipný, pane šéfredak-
tore...
„A vy jděte k čertu sešívaný rýžožroute!“

vizitka
PJOTR KOZINKA

✓ narodil se 1. dubna 1916 v Křetínského Lhotě
✓ jeho dcera Lafatka bude hrát za Spartu
✓ oblíbeným jídlem je italská pizza a špagety
✓ vloni se obsypal neštovicemi poté, 
    co mu kolega nabídl bonbóny Slavia

✓ letos na jaře ohluchl, když mu další kolega zařval do ucha Baník p..o!
zajímavost: nesnáší sešívané oděvy a svůj popel chce rozsypat na Letné

Přesně před rokem jsme na 

tomto exkluzivním místě otiskli 

ještě exkluzivnější rozhovor se 

šéfredaktorkou Agentury Hóser 

Eulálií Vostrou. Byla fakt vostrá, 

ovšem nyní jsme měli možnost 

pořídit ještě vostřejší rozhovor! 

A to přímo s šéfredaktorem 

Prostějovského Nočníku, který 

nás všechny otravuje každé 

pondělí už rovných dvacet let, 

Pjotrem Kozinkou. Ono pokecat 

si do novin s nadřízeným, není 

nic moc. Nemluvě o tom, když 

Slávista zpovídá Sparťana. Ale 

co už...

V prvním èísle roku pøineseme 
exkluzivní informace o tom,
�������	��
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Na konci rozhovoru si autor Majkl Tkadlena 
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silvestrovský

TEST 2017
Jelikož jsme na poslední letošní přílohy s příznačným názvem Silvestr 2017, nemůže chybět ani 
tradiční závěrečný test, bez kterého se už žádný speciál PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku neobejde. 
Opět jsme pro vás přichystali deset otázek, které prověří, jaký máte přehled o silvestrovské 
a novoroční tematice. Najdou se otázky, které jsou pořádně záludné, sami za chvíli uvidíte, jak 
jste obstáli. Vezměte si propisku nebo tužku a pusťte se do toho...
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☐ v roce 1959
☐ v roce 1979
☐ v roce 1989
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☐ v Itálii
☐ v Rusku
☐ ve Francii
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☐ mužské jméno českého původu
☐ mužské jméno latinského původu
☐ mužské jméno čínského původu
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☐ Simona
☐ Silvie
☐ Sára
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☐ ano
☐ ne
☐ jak to mám vědět
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☐ v roce 1947
☐ v roce 1977
☐ v roce 1987
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☐ římské 
☐ byzantské 
☐ čínské 
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☐ v Rakousku
☐ v Rusku
☐ na Slovensku
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☐ sobotu
☐ neděli
☐ pondělí
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☐ v Polsku
☐ v Irsku
☐ v Beskydech

0 - 1 chyba: 
Výtečně, ani vy sami jste to nečekali! 
Máte ohromný přehled o tradicích v tu-
zemsku i za hranicemi.

2 - 3 chyby: 
Hezký výsledek, test nebyl úplně jedno-
duchý, ale vy se až na výjimky dokázali 
zorientovat, což se cení.

4 - 5 chyb: 
Vedli jste si dobře, něco víte, jinde tápete, 
celkově to ale není vůbec špatné. Na dru-
hou stranu zlepšovat je co...

6 - 7 chyb: 
To už je trochu horší, ale nevadí, nejste 
přeci ve škole! Chyby si opravte a pro 
příště si zapamatujte správné výsledky!

8 a více chyb: 
Takže na Silvestra máte za úkol sle-
dovat různé pořady a články, abyste se 
obohatili a získali přehled!
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4 bez nás to nejde

Velký výbuch otřásl v pátek odpo-
ledne prostějovskou radnicí. Stalo 
se tak v době, kdy se tam konalo za-
sedání zastupitelstva. Vedení měs-
ta tak bylo rozmetáno. Krimina-
listé aktuálně pátrají po tom, kdo 
za ohavným činem stojí. Adeptů 
rozhodně není málo.  
Proti tomuhle bylo vyvraždění Slavní-
kovců jenom drobné nedorozumění. 
Policie je ovšem na informace k přípa-
du výbuchu na radnici skoupá. „Mohu 
potvrdit, že v  Prostějově k  něčemu 
došlo. Co to bylo, ať si každý zjistí sám. 
My to vyšetřujeme a nikoho to nemusí 
zajímat,“ uvedla policejní tisková mluv-
čí Pavla Tichopopěšině. 
A  tak musela Agentura Hóser zjiš-
ťovat sama. Jako první se nabízel te-
roristický útok ze strany islámských 
radikálů. Ten však byl brzy vylou-
čen. V  Prostějově se totiž už pět let 
neobjevil jediný muslim. „Ti dva, co 

tu pracovali v  německé fabrice, se 
odstěhovali neznámo kam. A  další 
by se tu už nikdy neukázali. Před 
pěti lety totiž vyšla kniha Země, kde 
i  smajlíci blijí, která popisuje situaci 
v  ČR prostřednictvím přeložených 
internetových diskusí. Z  ní vyplývá, 
že vůbec nejhorším místem na světě 
je právě Prostějov v České republice, 
že se zde doslova otevřela brána do 
pekel. Do takového města by se pře-
stěhoval jenom šílenec,“ vysvětlila za-
městnankyně prostějovského úřadu 
pro emigraci. 
Posledním teroristickým útokem 
v republice tak stále zůstává masakr ja-
ponským mečem a následné harakiri 
jednoho z čelních česko-japonských 
politiků na Vánočních trzích v Praze 
poté, co se mu rozpadla další strana, 
tentokrát to byl „Východ z nouze“. 
Vše tedy nasvědčovalo tomu, že útok 
musel spáchat nějaký nevěřící Hanák. 

Agentura Hóser začala pátrat po ne-
spokojených občanech a zjistila, že až 
na dva blázny a tři děti jsou v Prostějo-
vě naštvaní úplně všichni. Zdálo se, že 
vyšetřování skončí nezdarem, když se 
nakonec k útoku sama přihlásila orga-
nizace „Výbuch pro Prostějov“. Dle 
poskytnutých informací měl útočit 
její mladý člen, který byl natolik 
frustrovaný z vývoje v Prostějově, 
že se z něj přestěhoval nejprve do 
Humpolce, Karlových Varů, 
Drážďan, Washingtonu a Singa-
puru. Nikde se mu však nelíbi-
lo, všude nacházel jen korupci, 
podvody a porušování předpisů. Na-
posledy to zkoušel v Namibii, kde přes 
veškerou snahu žádné protizákonné 
jednání neobjevil. Důvodem bylo, že 
tam žádné zákony nemají. Vzhledem 
k tomu, že z tohoto stavu obvinil vyš-
ší moc, rozhodl se přesídlit do nebe 
a zjednat pořádek tam. 

Mladý TERORISTA 
SE ODPÁLIL 
���!"�#$�%$&#'('�

To se tedy máme na co těšit...
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K do veselý být chce, zábavu 
si jistě najde, kdo veselý 

být nechce, možná odjede někam 
na samotu nebo se sejde s  lidmi 
podobného typu. Budou tento 
den brát úplně normálně a  třeba 
se nakonec také zasmějí. Může se 
ovšem stát, že někdo právě v tento 
den bude mít depresi, jelikož ho 
třeba nedávno opustil někdo blíz-
ký, s kým si již nebude moci připít 
na ten nový rok. Ano, i takové pří-
pady mohou nastat a  takovým li-
dem je třeba pomoci, nenechat je 
svému osudu a spíše je tak trochu 
ohlídat.

S ilvestr je tedy vlastně dnem 
plným rozporů a  přispíva-

jí k  tomu koneckonců i  televize 
a ostatní média, která jsou celý den 
rádoby veselá. A podíváte-li se třeba 
na televizní program, tak zjistíte, že 

již dlouho naše televize používají při 
tvorbě silvestrovského programu na 
počítači zřejmě pouze klávesy ctrl+c 
a ctrl+v, jelikož je již několik let ab-
solutně stejný. Je to až k nevíře, že to 
těm televizím stále prochází. Zřejmě 
spoléhají na to, že ovíněný divák je 
méně pozorný, což je ale velmi trou-
falé, snad i  přidrzlé. A  to obzvláště 
pak od té, co jí platíme koncesionář-
ské poplatky a  která si i  přes zákaz 
do svých pořadů tajně vkládá rekla-
my a vydělává tak zcela bezostyšně. 
A  ještě by ty naše poplatky chtěla 
zvyšovat. Je to nemravné a  Rada 
pro televizní vysílání, která pokutu-
je každé odhalené tělo i obhroublé 
slovo, na tohle prostě zvysoka kašle. 
Někdo namítne, že stačí televizi vy-
pnout, ale přece na silvestra se tak 
nějak stala členem rodiny, tak ať se 
holka snaží.

A si nejstrašnější na silvestru jsou 
rány. Ano, ty od dělobuchů, 

petard a podobného svinstva, které je 
bohužel v tento den povoleno a ničí 
nervy nejen lidem, ale také zvířatům. 
Co na tom koho baví, tak to je snad 
otázkou hlavně pro psychology, snad 
i  psychiatry. Asi nikdy nepůjde do-
sáhnout toho, aby byla pyrotechnika 
zakázána, leč pár pravidel slušnosti by 
se určitě najít dalo. Neházet nic po li-
dech, pod auta, blízko domů, ale jít se 
vyřádit někam na velká prostranství, 
nejlépe pak pole, tak je možno dělat 
alotria až do zblbnutí těla a  ducha, 
případně až do vyčerpání finančních 
prostředků na tento silvestrovský 
mor. Je to jen a jen o lidské slušnosti 
a alespoň trochu málo přemýšlení...

T ak si to tedy o  tom silvestru 
sesumírujme. Být v  rozum-

né míře veselý asi nemůže škodit, 
koneckonců kdo tak činí celý rok, 
nemusí se omezovat ani poslední 
den. Být extrémně veselý z  po-
vinnosti, pokud k  tomu nemám 
důvod, je asi spíše podivné, a  tak 
je dobré chovat se dle nálady. V ro-
zumné míře jíst a  pít, proč ne, pít 
za každou cenu, určitě ne. A hlavně 

neblbnout s pyrotechnikou, ruší to, 
otravuje to, a koho to vlastně zají-
má. Do nového roku se dá přece 
vejít i v pohodě, rozumné veselosti 
a bez zbytečných superefektů. Říká 
se totiž: „Jak na Nový rok, tak po 
celý rok“, takže nemějme ten nový 
rok od začátku pokažený nějakým 
tím extrémem, je to pak spíše smut-
né než veselé...
Přeji všem úspěšný rok 2018 
a  vstupme do něj nohou veselou, 
ale pevnou, bez excesů a ostudy, je 
to tak lepší pro všechny zúčastněné 
strany. 
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V Prostějově začal platit přísný zákaz vjezdu na 
všechny silnice. „Sešla se nám spousta stížností 
od občanů na hluk a smrad, které vozy způsobu-
jí. Navíc nejnovější studie britských vědců odha-
lily, že projíždějící vozidla komunikaci ničí. No 
přece si silnice ve městě nenecháme auty úplně zhuntovat,“ vysvětlila 
prostějovská primátorka Alena Rašáková své šokující rozhodnutí. 

ANALÝZA

MARTINA

MOKROŠE

Poslední den v roce se nese ve veselém duchu. Proč tomu 

tak je, to možná stojí za zamyšlení. Buď ten rok, který končí, 

byl tak veselý, že je dobré být veselý i v jeho posledním dni, 

anebo byl naopak tak mizerný, že se veselíme z důvodu, že 

již konečně končí. Každý musí vědět sám, jaký ten jeho byl 

a zda chce být, či naopak nebýt veselý. 

SILVESTR

„Nevidíme v tom pro město žádný 
problém, v  případě našeho nesou-
hlasu by investor tvrdě chránil své 
investice. Naopak vítáme vstřícné 
gesto, že uvnitř hory vyroste par-
kovací dům s  kapacitou pět set 
vozidel,“ poznamenal náměstek 
primátorky Jiří Nespěchal, který 
definitivně odložil brusle a  v  jeho 
kanceláři se objevily cepín, přilba, 
horolezecká lana a mačky.
S  nelibostí nesou projekt Matter-
hornu na nedalekém Kosíři. „Roz-
hlednu už ani nebudeme rekonstru-
ovat, stejně by byla neustále ve stínu 
prostějovské velehory. Budeme se 
snažit přilákat do naší lokality spí-
še seniory a  handicapované, jimž 
vyhovuje zdejší rovinatý terén,“ od-
větil na dotaz Prostějovského Noč-
níku Ivan Nevyhlíd, mluvčí Mikro-
regionu Kosířská placka.
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být potetovaná celá, určitě tak trhnu 
rekord celé radnice. V létě mi budou 
na koupališti lidi závidět,“ přeje si 
Ivana Hemeráková. 
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Pjotr to s Hedvou
nevytrhl...
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jjaaakkk seee bbbooojjuuujeee ooo tttiittuuul......

Redakční vánoční večírek přinese každoročně několik originálních 
a nezapomenutelných příběhů. Většina z nich se nedá ani publikovat. 
V  tomto případě učiníme výjimku. V  rámci kulturně-zábavného pro-
gramu došlo i na šipkový turnaj dvojic. Los svedl dohromady pár, který 
tvořili Pjotr Kozinka a Hedva z Metel. Nakonec z toho bylo semifinále, 
ale mužské části „minitýmu“ to bylo málo!

bez nás to nejde
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Senzace! Jak se právě dozvěděla 
Agentura Hóser, Ministerstvo 
sirotků a problémových harantů 
právě schválilo adopci mladého 
prostějovského aktivisty Kubí-
ka Moravy! Požádala o  ni před 
časem první žena Prostějova 
Alena Rašáková! 
Agentura Hóser v  průběhu to-
hoto roku informovala veřejnost 
o tom, že Kubíka Moravy se zřek-
li původní rodiče, hrozilo proto, 
že mladík poputuje do dětského 

ústavu. Na poslední chvíli ho 
zachránila primátorka města. 
Nejenže stáhla svoji nedávnou ža-
lobu na tohoto mladého divocha, 
ale poskytla mu i  zázemí u  ro-
dinného krbu! „Rozhodla jsem 
se neřešit spory s  tímto malým 
věčným rýpalem soudní cestou, 
ale cestou rodinného porozumění. 
Než ho honit po soudech, je lepší 
mu nafackovat, zpráskat ho bičem 
nebo ho nechat klečet v koutě na 
hrachu. A na to všechno budu mít 

jako jeho adoptivní matka právo,“ 
prozradila důvody svého chování 
primátorka Rašáková. 
Kubíka Moravu se Agentuře Hó-
ser podařilo kontaktovat se žádostí 
o  vyjádření jen letmo. „Je lepší 
se nechat mlátit než být zavřený 
v ústavu. Tam bych asi nemohl ni-
koho udávat,“ pravil zachmuřený 
mladý aktivista. „A  píšu to o  pře-
stávce, abyste mě nemohli konfron-
tovat,“ dodal uraženě.
Kubíku, trochu úsměvu, je Silvestr! 

Zapeklitý případ řešili v  minulých dnech prostějovští kriminalisté ve 
spolupráci se speciální jednotkou pro vyšetřování únosů. Ano, i v Pros-
tějově se takové věci dějí! Přímo z tiskové konference byla totiž unesena 
prostějovská policejní mluvčí Jenovéfa Nicneříkající! 
Agentura Hóser právě vstřebávala informace z tiskovky ke krádeži so-
chy Vladimíra Iljiče Lenina z prostějovského náměstí v roce 1990, když 
do sálu v útrobách služebny policie v ulici Újezd vtrhl mladík v obleku. 
„Jenovéfa je moje, beru si ji domů,“ vykřikl mladý muž a mluvčí prostě-
jovské policie popadl do náručí a vynesl ji ven. Zkoprnělí kriminalisté 
nebyli schopni slova, natož aby zakročili. „Únosce i s kolegyní zmizel 
neznámo kam, bylo vyhlášeno celostátní pátrání,“ pronesl o den poz-
ději další z mluvčích prostějovských strážců zákona Francimór Kořen. 
Dodnes nebyla Jenovéfa Nicneříkající nalezena, pátrání však nadále 
pokračuje. Minimálně do konce příštího roku... 

Na kurzu kuchařů a kuchařek Agentura 
Hóser přistihla také prostějovskou za-
stupitelku za Modré ptáky Esmeraldu 
Sokolskou. Přestože se před redakto-
rem chtěla maskovat kapucí, byla oka-
mžitě poznána! 
„Nechci, abyste mě fotili. Je to pro mě ži-
nantní záležitost, učím se tady vařit,“ škyt-
la zastupitelka a předsedkyně Omlazova-
cího spolku města Prostějova. Agentuře 
Hóser pochopitelně toto stručné vysvětle-
ní nestačilo a tak se logicky zeptala, proč se 
adeptka na Ženu světa roku 2017 teprve 
nyní učí vařit. „Můj manžel mi nedávno 
sdělil, že ty moje blivajzy se nedají jíst 

Primátorka adoptovala mladého
aktivistu Kubíka Moravu!
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Dobrá rada nad zlato. Mediátor Vládík 
Špidlík, který má za úkol hlavně usmí-
řit vedení prostějovského magistrátu 
se zástupci židovských obcí ve sporu 
o starý židovský hřbitov, měl při návštěvě 
Prostějova chvíli čas a tak v době lelko-
vání doporučil městské radě opatření 
v centru našeho města.
„I jako premiér této země jsem vždy dbal 
na lepší zítřky našich čtyřnohých přátel. 
Pejsci by měli mít zajištěn veškerý komfort, 
jsou to vlastně členové rodin. Proto jsem i 
prostějovským radním doporučil, aby pro 
psy zřídili přímo na náměstí tatíčka Masa-
ryka koupaliště. Je tady nádherná kašna, 
ta by se k tomu hodila jako stvořená,“ řekl 
Agentuře Hóser Vládík Špidlík. 
Jeho radu si vzala k srdci náměstkyně primátor-
ky pro čtyřnohé spoluobčany Ivana Hemerá-
ková. A od 1. prosince určila kašnu na náměstí 
výhradně pro koupání psů! „Je to velice dobrý 
nápad, který je pro dobro pejsků i jejich páníč-
ků. A jak sami vidíte, první čoklíci se už v kašně 
koupou,“ sdělila Hemeráková přímo u kašny. 
V tu chvíli se v chladné vodě ráchal voříšek Te-
odor, který je zároveň členem oddílu zimního 
a dálkového plavání TJ Čokl Čubička...
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a že se tedy bude stravovat jinde. To nechci 
dopustit, proto jsem se přihlásila do kurzu 
vaření,“ prozradila Esmeralda Sokolská. Ta 
právě ve velkém kotli míchala gulášovou 
polévku, která skutečně voněla. „Docela se 
mi povedla, tak ji za chvíli odvezu domů. 
Manžel akorát přijede z  Bruselu, snad mu 
bude konečně chutnat. Pokud ne, rozvedu 
se s ním,“ zakončila propoziční zastupitelka. 
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V úvodu loňského roku rozšířila náš redakční tým nadějná žurnalistka Terezie Máchalová, která má vedle novi-
nářského zápalu i nesporně jiné přednosti. Ty očividně zaujaly i členy neortodoxní kapely Hentai, kteří mladič-
kou reportérku pozvali po svém vystoupení ochotně do šatny a nerozpakovali se jí vyjádřit své sympatie. Terka 
ošemetnou situaci zvládla s profesionální bravurou.
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|Hanácký Jeruzalém? Ale kdeže. 
Tohle přízvisko města na úrodné 
Hané už dávno pohřbila historie. 
Město má nyní jiné ambice. A to 
vše díky významnému investo-
rovi, s  jehož dobrodiním se má 
naše město tu čest potkávat už 
mnoho let.
Fakt, že bylo zrovna při rozsvěcová-
ní vánočního stromu uzavřeno roz-
lehlé parkoviště v  Komenské ulici, 
vedení města spravedlivě rozhořči-
lo. Jaké však bylo překvapení, když 
se na prostranství začaly za masivní 
zdí objevovat skalní masivy! Ani 
nenápadnému přejmenování spo-
lečnosti na Matterhorn nevěnovali 
radní při množství další práce pro 
blaho města příliš pozornosti.
Když však pod skalními bloky zmi-
zelo celé „Kasko“, začali se o  kau-
zu zajímat investigativní novináři. 

„Dění uprostřed města občany vel-
mi znepokojuje, proto bylo podáno 
trestní oznámení na primátorku 
Prostějova s podezřením na možný 
střet zájmů. Pravděpodobně se to-
tiž jedná o  tréninkovou stěnu pro 
žáky školy, mezi jejíž zřizovatele pa-
tří,“ přinesl nepřekvapivou novinku 
Postějovský nočník.
Jeho redaktoři šli přímo k  meritu 
věci. „Rozhodli jsme se přilákat do 
Prostějova obyvatele ze širokého 
okolí. Nákupní galerie už tolik ne-
táhnou, je jich v  okolních městech 
plno. Proto jsme v  rámci ochrany 
investic nepatrně pozměnili původ-
ní projekt a  v  této vhodné lokalitě 
postavíme kopii alpského velikána, 
který se do zdejší krajiny znameni-
tě hodí,“ sdělil Nočníku exkluzivně 
člen nejvyššího vedení společnosti 
Matterhorn Josef Prefíkaný.

Pepa Novák si od rána pøipadal divnì. Vèera mìli pøedsilvestrovský podnikový veèírek, kde se 
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Jeden „povedený“ silvestr...

HANÁCKÝ MATTER 

Být všude jako první se vyplatí, Agentura Hóser tak může svým čte-
nářům přinášet jen samé exkluzivní zprávy. Díky své rozsáhlé síti re-
daktorů jsme tak zjistili, že v jednom z tetovacích salonů je poslední 
dobou stálou zákaznicí náměstkyně prostějovské primátorky Ivana 
Hemeráková! 
Náměstkyně pro životní prostředí a krásu těla i ducha se Agentuře Hóser 
svěřila, že se rozhodla jít s dobou. „U nás na radnici je potetovaný snad kaž-
dý, dokonce i opoziční zastupitelé si z nás dělají srandu, že žijeme v pravěku. 
A jelikož si nedávno i paní primátorka nechala na nohu vytetovat podobiz-
nu svého manžela, rozhodla jsem se k podobnému kroku,“ uvedla doslova 
náměstkyně. Její záda už nyní zdobí několik obrazců. „Do budoucna chci 

 se nechala potetovat!
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Tohle už není náhoda! V  pravý čas a  na správ-
ném místě byli paparazzi Agentury Hóser, když 
se bývalý primátor a současná první žena Pros-
tějova k  sobě měli jako dvě hrdličky. Jednou si 
Miroslav Nakaseseděl odvedl Alenu Rašákovou 
s  květinou z  placu přímo z  městského klubu, 
současná primátorka to pak svému předchůdci 
oplatila vášnivým hubanem v parku. 
„To se pletete, oba jsme šťastně zadaní, mezi 
námi je pouze platonická láska,“ snažila se zakrýt 
vztah Alena Rašáková? A co na to její protějšek? 
„Nechci předjímat, ale zřejmě na vás podám 
trestní oznámení za šmírování. Tohle se nedělá, 
přece nejsme děti v mateřské školce. Můj vztah 
s Alenkou nemá žádný vliv na chod města,“ usa-
dil nás Miroslav Nakaseseděl. 
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Roztomilou, ale náročnou práci měli ko-
ničtí hasiči na začátku června tohoto roku. 
Jejich snaha měla kýžený efekt! Malá liška 
se v noci z 8. na 9. června vydala v Horním 
Štěpánově na průzkum, avšak nedávala 

pozor a zůstala uvězněná v díře. Na pomoc 
tedy vyjeli profesionální hasiči z Konice, 
kteří zjistili, že uvízla ve staré vyschlé stu-
dánce nedaleko rodinného domu v hloub-
ce asi jeden metr a nemohla se dostat ven. 
„Krčila se na dně a čekala na záchranu. Je-
den z hasičů slezl dolů, v rukavicích, které 
se používají na odchyt zvířat, lišku chytil a 
vypustil do volné přírody. Celá záchranná 
akce trvala pouze několik minut,“ prozra-
dila Vladimír Hasciková, mluvčí Hasič-
ského záchranného sboru Olomouckého 
kraje. 

Věřte, nebo nevěřte, ale tohle se opravdu stalo! Tisková mluvčí Hasičského záchranného sboru 
Olomouckého kraje Vladimíra Hasciková Večerníku prozradila několik kuriózních zásahů krajských 
hasičů během letošního roku, které se udály nejen na Prostějovsku. Tyto „perličky“ si právem řekly 
o místo v dnešní silvestrovské příloze Večerníku! 
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Hasiči v ZOO na Svatém Kopečku z růz-
ných stromů zachraňovali a sundávali 
v minulosti kdekoho. V úterý 13. června 
2017 je na místě však čekalo překvape-
ní. „Na stromě tentokrát neuvízlo žádné 
zvíře, ale velký reklamní slunečník. Ten se 
tam dostal zřejmě díky silnému větru, kte-
rý předchozí odpoledne foukal. Hasiči na 
místo vyjeli nejprve jen s cisternou. Zjistili 
však, že slunečník je příliš vysoko, proto na 
místo vyjela i výšková technika. Teprve po-
mocí ní se hasičům podařilo slunečník z ko-
runy vzrostlého jehličnanu z výšky asi dese-
ti metrů sundat,“ informovala Hacsiková.
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Obrovský šok zažili v neděli 23. července 
majitelé rodinného domu v Pňovicích na 
Olomoucku. „V bazéně na zahradě jim 
totiž plaval asi metrový bobr. Hasiči ho 
vylovili a převezli k nedalekému vodní-
mu zdroji, kde jej vypustili do volné pří-
rody,“ prozradila Vladimíra Hacsiková.
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Dvě jednotky hasičů HZS Olomoucké-
ho kraje zasahovaly 3. srpna u dopravní 
nehody nákladního vozidla převážející-
ho vojenskou techniku. 
„Vojáci na návěsu přepravovali tank, jeli z 
kopce, přívěs se rozkmital a tank jim sjel z 
návěsu. Zůstal nakloněný na bok v pravém 
jízdním pruhu na dálnici ve směru z Olo-
mouce na Ostravu. Dálnice byla na dvě 
hodiny uzavřena. Hasiči pomáhali tank 
zpětně naložit na nákladní vozidlo a kon-
trolovali možný únik provozních kapalin,“ 
sdělila Vladimíra Hacsiková.

Ve středu 9. srpna v ranních hodinách vyjeli 
profesionální hasiči ze Šumperka k odchytu 
netopýrů ve čtyřpodlažním bytovém domě v 
Šumperku v Lidické ulici. „Hasiči po příjezdu 
zjistili, že v noci do domu vletělo asi deset ne-
topýrů, kteří se ráno ve společných chodbách 
různě schovali, například za obrázky, hasicí 
přístroje a podobně. Nájemníci, kteří šli ráno 
do práce, zjistili, že chodba je plná výkalů. Pá-
trali, co se děje, a objevili netopýry. Hasiči čtyři 
netopýry chytili do pytlíků, zbytek se jejich 
pískáním probudil a začal létat po domě. Tyto 
hasiči vytlačili otevřenými okny a dveřmi ven, 
ostatní, co chytili, z pytlíků vypustili do volné 
přírody,“ uvedla Vladimíra Hacsiková. 
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Na toulky noční krajinou se vydal ve stře-
du 6. prosince v noci kůň na Šumpersku. 
Když místní profesionální hasiči přijeli 
na místo události, na ulici koně už nahá-
něli strážníci městské policie spolu s po-
licisty Policie ČR... 

„Koníka se jim podařilo společnými sila-
mi zahnat do areálu soukromé firmy, která 
měla otevřenou bránu, aby ho bylo možné 
v uzavřeném prostoru snadněji odchytit. 
Poté jeden z policistů obětoval svačinu a 
snažil se koně nalákat na jablko. Zřejmě 
na něj kůň dostal chuť, proto se přiblížil na 
takovou vzdálenost, že se jim podařilo na-
sadit mu ohlávku, koně chytit a uvázat ho 
ke stromu v areálu firmy,“ popsala Vladimí-
ra Hacsiková. Vzhledem k tomu, že nebylo 
známo, komu kůň patří, zanechali ho hasiči 
na místě a policisté se vydali hledat jeho 
majitele.
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BERANI - 21.3. až 20.4. Pánové, poslední den tohoto roku vám partnerka oznámí, že 
je těhotná. Problém tkví v tom, že není jisté vaše otcovství! Dámy se zase budou muset 
smířit s tím, že se jejich protějšci pochlubí s milenkou. Doma bude Itálie! 
BÝCI - 21.4. až 21.5. Zapište si to za uši, jednatřicátého prosince nikam nevycházej-
te, nikomu netelefonujte a nechoďte ani na záchod. Vůbec vám nebudeme naznačo-
vat, co vám hrozí, snad jenom to, že průjem nezastavíte... 
BLÍŽENCI - 22.5. až 21.6. Zatím máte naplánováno, že Silvestra oslavíte doma pou-
ze s partnerem, maximálně se svými dětmi. Omyl! Naprosto nečekaně zazvoní v ne-
děli ráno u vašich dveří skupina bezdomovců, kterých se až do půlnoci nezbavíte. 
RACI - 22.6. až 22.7. Jako na potvoru onemocníte flusltyfusem, tudíž o silvestrov-
ském derby si můžete nechat jenom snít. O nic ostatně nepřijdete, protože na debakl 
vašeho oblíbeného týmu se stejně nelze ani dívat... 
LVI – 22.7. až 22.8. Silvestra ještě prožijete ve střízlivém stavu, ovšem po půlnoci se 
ztřískáte jako ukrajinští mužici! Nad ránem vás budou muset pracovníci technických 
služeb tahat jeřábem z příkopu, ostuda bude jako hora! 
PANNY – 23.8. až 22.9. Vaše novoroční předsevzetí, že nesesmilníte, porušíte už 
v prvních minutách roku 2018! Ke smůle vašeho partnera to bude úplně cizí člověk, 
který se vám připlete do cesty. A k vaší smůle to bude milenec stejného pohlaví. 
VÁHY – 23.9. až 23.10. Rozhodnete se pro oslavu Silvestra ve společnosti, ovšem vy-
berete si naprosto špatně! Popravdě řečeno, půlnoci se nedočkáte, protože v opilosti 
usnete a vaši kamarádi vás nahé vystrčí na ulici. Probudí vás až ohňostroj. 
ŠTÍŘI – 24.10. až 22.11. Silvestra a  Nový rok prožijete celkem v  klidu, ovšem až 
poté, co vám vyhoří byt a vzápětí vás vyplaví hasiči, nu což. Tuto katastrofu bude 
nutné zapít, takže se směle vrhněte do oslav a vůbec se neupejpejte.
STŘELCI – 23.11. až 21.12. Při silvestrovské oslavě se sejdete v hojném počtu, a všech-
no budou lidé, se kterými je sranda. Až na jednu výjimku. Součástí vaší komunity bude 
člověk, který je snad od narození obrovský morous. Opijte ho, a bude klid...
KOZOROHOVÉ – 22.12. až 20.1. Vy poslední den v  roce raději zůstaňte doma, 
jakákoliv společenská oslava příchodu Nového roku by pro vás nemusela skončit 
dobře. Hrozí vám výtržnosti z opilosti a úraz. Doma nic nepokazíte. 
VODNÁŘI – 21.1. až 20.2. Je to k nevíře, ale poslední den v roce se vám splní přání, 
po kterém toužíte už spoustu let! Podaří se vám v kartách obehrát svého nadřízené-
ho, kterého si pozvete domů. Dobrá práce, budete milionáři! 
RYBY – 21.2. až 20.3. Vy vůbec žádné oslavy potřebovat nebudete. Celou noc ze Sil-
vestra na Nový rok totiž promilujete, a všechno, co se bude dít okolo vás, vám bude 

ukradené. Pozor ale na kapavku, nedejbože syfilis!

Agentura Hóser zcela přesně a dopodrobna ví, 
co vás čeká na Silvestra a s čím se budete muset 
smířit v roce 2018. Pro někoho to nebude pěk-
né čtení, ale takový je holt život. A jestli si mys-
líte, že vás čeká jenom švanda, jste na omylu! 
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tak uspořádáme veřejnou sbírku. 
Když se český národ mohl složit 
na vyhořelé divadlo, proč by ne-
pustil chlup kvůli našemu zámku! 
Nespoléháme přitom jen na na-
šince. Už jsme se domluvili, že zá-
běry z požáru poběží v  televizích 
na Slovensku, v Německu a Číně. 
Snad nám naši bohatí sousedé 
a kamarádi našeho prezidenta taky 
něco přispějí,“ dodala Zanícená 
s  tím, že slavnostního zapálení se 
přesně ve 21:00 hodin opět ujme 
neznámý pachatel.
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Nadšenci se
stìhují pod Kosíø  
Plumlov, Čechy pod Kosířem 
(AH) - Migrační vlna už zasáhla 
i  Prostějovsko. Oblíbený Spolek 
Plumlovských nadšenců bude od 
nového roku působit v  Čechách 
pod Kosířem. „Přestěhoval se tam 
z Plumlova už Václav Gigant, a jak 
se mu teď daří! Proč bychom ne-
mohli taky my? Nabídli nám lepší 
podmínky a  navíc opravy zám-
ku v  Čechách postupují výrazně 
rychleji než v Plumlově,“ potvrdil 
prezident Marek Zrno s  tím, že 
sdružení se přejmenuje na Spolek 
Plumlovských nadšenců z  Čech 
pod Kosířem.  

Místo Bezruèe 
bude Handsfree 

Kostelec na Hané (AH) - Takhle 
se na to musí! Zástupci prostě-
jovského muzea si už roky lámou 
hlavou tím, jak zvýšit návštěvnost 
v muzeu Petra Bezruče v Kostelci 
na Hané. Jelikož zájem tuzem-
ských turistů každoročně klesá, 
rozhodli se vsadit na ty zahraniční. 
„O  báseň Petra Bezruče Kdo na 
moje místo projevila zájem brit-
ská skupina Coldplay, která ji chce 
zhudebnit. Bude z toho určitě hit, 
který k nám naláká davy Angliča-
nů. Akorát musíme jméno našeho 
barda přeložit. Z Petra Bezruče se 
tak stane Peter Handsfree,“ zvěsto-
val zajímavou novinu ředitel mu-
zea Jack Daniels.  

Z pøehrady bude 
pìstírna sinic

Plumlov (AH) - Zapomeňte na 
koupání v  plumlovské přehradě! 
Její správcové rozhodli, že ze zá-
poru udělají klad. „Nebudeme si 
už nic namlouvat, ale to bagrování 
bylo fakt na prd. Proto začneme 
sinice v  nádrži cíleně pěstovat 
a  zkusíme je následně nabídnout 
farmaceutickým společnostem 
pro výrobu antibiotik,“ vysvětlila 
tisková mluvčí Povodí Moravy 
a Slezska Veronika Ostrá. 

Obecně prospěšná společnost 
Zapálení pro Plumlov zve na slav-
nostní Požár plumlovského zám-
ku. Akce se bude konat v  neděli 
30. dubna 3033 a  bude spojena 
s oblíbeným pálením čarodějnic. 
Organizátoři si od ní slibují zvý-
šení zájmu o  památku, která po-
třebuje nákladnou rekonstrukci.  
Letos v  říjnu vyhořela část budo-
vy takzvaného nízkého zámku 
v  Plumlově. Jednalo se o  událost, 
která přitáhla pozornost nebýva-
lého množství lidí. Po požáru byla 
uspořádána veřejná sbírka. Její 
výtěžek však ani na opravu škod, 
ani na plánovanou rekonstrukci 
fasády hlavního zámku nestačil. 
Jak ovšem zjistila Agentura Hóser, 

místní nadšenci se rozhodli celou 
akci pro velký úspěch zopakovat! 
A to se vším všudy. 
„Na rekonstrukci fasády bude po-
třeba asi sto milionů korun. Kde 
to jako máme vzít?! Pořád jsme 
si s  tím lámali hlavu. Dotace jsou 
hrozná pruda a  stejně jsme žádné 
nedostali. Evropská unie je lakomá 
jak Barka a  stát zkorumpovaný jak 
Rath po dvou flaškách vína. Tak 
jsme se rozhodli jít vlastní originální 
cestou,“ vysvětlila za organizátory 
Eva Zanícená s tím, že nápad na za-
pálení vysokého zámku vznikl zcela 
spontánně. „Moc se těšíme. Bude se 
na co koukat, ohřejeme se, možná 
i opečeme špekáčky. Škodu pak za-
platí pojišťovna. Až to hasiči uhasí, 
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Hřbitov, na kterém je pohřbeno 
více jak dva tisíce obyvatel bývalého 
oppida, leží na pozemcích areálu 
prostějovské nemocnice. Na toto 

památné místo v současnosti ve 
velkém chodí nemocní lidé. Také 
se tu nachází parkoviště. Hřbitov za 
vlády prvních Přemyslovců nechal 
zlikvidovat Drslav z Kravař, který 
tehdy vlastnil vesnici, z níž se poz-
ději vyvinul Prostějov. Jeho poddaní 
náhrobky použili jako kameny pro 
stavbu svých domů. 
O rehabilitaci pamětihodnosti, kte-
rá už byla zapsána na seznam kultur-
ních památek, usiluje dobročinná 
nadace Latté a Federace keltských 
obcí. Mecenášem je významný dru-
id Panoramix z Cannes, který se vě-
nuje záchraně keltských památek po 
celém světě. 
Návrh zahrnuje zvýšení piety celého 
místa, rozšíření zeleně a vystavení 

několika náhrobků. „Pro nás Kelty 
jsou naši předci vším. Hřbitov je 
v naší tradici místem odpočinku, 
které by nemělo být rušeno. Každý 
normálně uvažující člověk tak musí 
pochopit, proč chceme celý areál 
obehnat živým plotem. Nikdo se 
však nemusí bát, že se nedostane do 
nemocnice. V plotu bude branka, 
která bude v pracovní dny otevřena. 
Zavírat se bude pouze o víkendech. 
Brankou sice neprojede sanitka, to 
dá rozum, ale to nikomu nemůže va-
dit. Věříme, že těch pár desítek met-
rů už všichni pacienti bez problémů 
dojdou. Ostatně pohyb je zdravý a 
o to by zaměstnancům nemocnice i 
Zdravému městu Prostějov mělo jít 
především,“ vyjádřil se Panoramix. 

Některým z Prostějovanů se však 
tento záměr nelíbí a dokonce proti 
němu protestovali peticí. Našli se 
i tací, kteří vyhrožovali bojkotem 
oblíbeného festivalu Keltská noc, 
který se každoročně koná u plum-
lovské přehrady. „Kelti jdou, Kelti 
jdou, Kelti jdou a jejich moc! Lidé 
bděte,“ svěřil se na webu se svými 
obavami například jistý Jaroslav 
Kratochvíl. Protikeltské nálady už 
znepokojily i odborníky na keltskou 
historii. „Lidé zapomínají, proč byl 
hřbitov zrušen a k jaké tragédii do-
šlo u Mostkovic. Přitom by si každý 
měl uvědomit, že díky naší iniciativě 
jinak bezvýznamné město Prostějov 
získá jedinečnou turistickou zajíma-
vost,“ uzavřel Jean Panoramix. 
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Téměř dva tisíce let od bitvy 

u Mostkovic, ve které vojáci 

římské legie zmasakrovali 

keltské bojovníky a násled-

ně vypálili jejich nedaleké 

oppidum, se v Prostějově 

opět probudila protikeltská 

rétorika. Souvisí se snahou 

o rehabilitaci keltského 

hřbitova a zejména peticí 

proti tomuto záměru. 
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Velkolepá akce by mìla pøitáhnout pozornost médií z celého svìta
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